
Problemy  Korei  przedstawione
na spotkaniu z władzami
We  wtorek,  5  listopada  br.,  odbyło  się  planowo  ostatnie
spotkanie w ramach jesiennego cyklu spotkań świętochłowiczan z
władzami miasta. Mieszkańcy przedstawili swoje problemy.

Podczas cyklu spotkań mieszkańcy mogą usłyszeć bezpośrednio o
planach władz miasta na dalszy rozwój miasta i dzielnicy.
Zapoznać  się  z  najbliższymi  inwestycjami,  które  zostaną
zrealizowane w ich najbliższej okolicy. W spotkaniu na osiedlu
Ustronie  (Korea)  uczestniczył  Prezydent  Daniel  Beger  wraz
zastępcami oraz przedstawiciel MPGL.

Mieszkańców interesowały kwestie związane z remontami dróg,
wycinką drzew czy remontami chodników przed budynkami. Bardzo
wiele  czasu  zostało  poświęcone  wysypisku  śmieci,  którego
zapach przeszkadza wielu mieszkańcom tych okolic.

Zgodnie z planami miało to być ostatnie spotkanie w ramach
spotkań, jednak planowane jest kolejne z mieszkańcami Zgody
odnośnie remediacji stawu Kalina po podpisaniu umowy z nowym
wykonawcą. O szczegółach będziemy informować.  
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